

February 2, 2020

Call to Worship: 1 Samuel 3:9-10 Therefore Eli said to Samuel, "Go, lie down, and if he calls you, you shall say, 'Speak, LORD, for your servant hears.'" So, Samuel went and lay down in his place. And the LORD came and stood, calling as at other times, "Samuel! Samuel!" And Samuel said, "Speak, for your servant hears."

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Welcome/Announcements	Mr. David Fehr
Congregation (Offering)	Mr. Henry Harms
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr
	(Raising Servants)

Activities for the Week of February 2-8

- ❖ Wednesday 9:00am Ladies Devotions/Prayer Time (Mrs. Anna Fehr)
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice – Babysitting is available
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 7:30pm Christian Life Classes

Upcoming Events & Announcements

1. Frank and Tina Hiebert say Thank you for all the prayers and visits they have received and are asking for continued prayer.
2. February 9th there will be benefit lunch at the Fellowship Hall. All proceeds will go towards the new Gym and Fellowship Hall. There is also a box in the lobby if you want to donate directly to the building fund.
3. February 21st - 22nd Youth Mini retreat at the Fellowship Hall. More information to come.
4. Sunland Retirement Center is looking for two couples to plan their annual fundraiser. If you are interested in helping please contact Frank Friesen at (432) 788-7530 or John Thiessen at (806) 841-5310.
5. The Berean School Committee is looking for babysitters for the ladies' sessions on Feb. 24th & 26th from 1:00pm – 3:30pm. If you are interested, please contact Judith Reimer at (432) 209-3748 or Tina Teichroeb at (432) 209-8949.
6. If you would like to be a part of the MEC meal ministry and need more information on how the program works, please contact Lena at 432-209-0582. You do not need to be a member to be added to the list.

Pray For...

1. The young people attending Christian Life classes.
2. God's continued blessing over the Baby's that were dedicated today.

Februar 2, 2020

Aufruf zur Anbetung: 1 Samuel 3:9-10 Dan säd Eli to Samuel: Go un laj die dol, un wan hee roopt, dan saj: Räd Har. Dien Deena horcht. Dan jinkj Samuel un läd sikj dol. Un de Har kjeem un roopt aus de aundremol: Samuel, Samuel. Un Samuel säd: Räd, dien Deena horcht.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Fehr
Versammlung (Opfer)	Mr. Henry Harms
Botschaft	Baby Dedication (Deena Oppbringen)
Schlusslied/Segen	Pastor Jake Fehr Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Pläne für diese Woche von Februar 2-8

- ❖ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Anna Fehr)
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung – Babysitting ist verfügbar
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 7:30pm Christlichen Lebensunterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Frank and Tina Hiebert bedanken sich für die Gebete und Besuch die sie empfangen haben, und bitten weiter für ihnen zu beten.
2. Am 9. Februar gibt es ein Benefit-Mittagessen beim Gemeinschaftssaal. Alle Spenden gehen zu den neuen Gemeinschaftssaal, es gibt auch eine Dose in der Lobby, wenn sie direkt dazu spenden möchten.
3. Den 21-22. Februar Jugend Mini Retreat im Gemeinschaftssaal. Mehr Information folgt.
4. Das Sunland Retirement Center sucht zwei Paare, die ihre jährliche Spendenaktion planen. Wenn Sie interessiert sind, wenden Sie sich an Frank Friesen unter (432) 788-7530 oder John Thiessen unter (806) 841-5310.
5. Das Berean Schulkomitee sucht Babysitter für die Frauen Sitzungen am 24. und 26. Februar von 1:00pm – 3:30pm. Wenn Sie interessiert sind, wenden sie sich an Judith Reimer unter (432) 209-3748 oder Tina Teichroeb unter (432) 209-8949.
6. Wenn Sie Teil des MEC-Essenministeriums sein möchten und weitere Informationen über die Funktionsweise des Programms benötigen, wenden Sie sich bitte an Lena unter 432-209-0582. Sie brauchen nicht ein Mitglied sein, um der Liste hinzugefügt zu werden.

Betet Für...

1. Die Jugendlichen die den christlichen Lebensunterricht besuchen.
2. Gottes fortgesetzter Segen für die Babys, die heute geweiht wurden.

Mennonite Evangelical Church

Email: jirma@mecseminole.org

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment
with Pastor Jake Fehr, please contact
the Office.

Attendance

Sunday Service

English Service: 175

Sunday School: 139

German Service: 385

May God Bless You

Notes

Welcome to MEC
405 NW 23rd St